
PROTOKÓŁ  nr 2 2023/2024  

Posiedzenie RR w dniu 25.10.2023 r. (stacjonarne).  

 

Porządek obrad:  

1. Powitanie 

2. Wnioski  

3. Wiata Rowerowa 

4. Przedstawienie i glosowanie Planu Finansowego Rady rodziców na rok szkolny 2023/2024 

5. Wolne wnioski i dyskusja.  

6. E- legitymacje 

Ad.1  

Przewodnicząca Marta Paczkowska–Wróbel przywitała obecnych na zebraniu członków Rady 
Rodziców oraz przedstawicieli Dyrekcji Panie mgr. Annę Sobczak oraz mgr. Lucynę Podolak. 

 Ad.2  

1.    Do Rady Rodziców wpłynął wniosek o dofinansowanie wycieczki dla ucznia klasy 3b w kwocie 
280 zł. Rada Rodziców podjęła uchwałę przyznając dofinansowanie – wniosek przyjęto jednogłośnie. 

2.  Do Rady Rodziców wpłynął wniosek z klasy 4A oraz 4C w sprawie sfinansowania lub 
dofinansowania  zakupu szafek dla klas 4 . Kwota zakupu i montażu szafek wg jedynej otrzymanej 
oferty wynosi 17 956,00 zł netto. Decyzje dotyczące sfinansowania nowych szafek zostaną podjęte na 
kolejnej radzie rodziców która odbędzie się w listopadzie. Po spotkaniu z Dyrekcją i wybraniu 
odpowiedniego miejsca na nowe szafki dla Uczniów.  

3. Do Rady wpłynął wniosek od klasy 1A i 4A w sprawie sfinansowania zakupu rolet do sal 29 i 27. 
Sprawa sfinansowania lub częściowego dofinansowania zakupu rolet w oknach dla sal 29 i 27 zostanie 
ustalona przez Radę w listopadzie, po uzupełniniu wniosku. Rada Rodziców proponuje częściowe 
dofinansowanie zakupu rolet. Procent dofinansowania zostanie ustalony przez Radę Rodziców na 
listopadowym posiedzeniu Rady.   

Ad 3. 

W miesiącach wakacyjnych Rada Rodziców uzyskała zgłoszenie prac budowlanych związanych z 
budową wiaty rowerowej.  Rada Rodziców planuje zabezpieczyć w swoim planie finansowym część 
środków na sfinansowanie budowy wiaty. Obecnie trwają starania o pozyskanie środków publicznych 
na jej sfinansowanie. Planowany termin powstania wiaty rowerowej - wiosna 2024 roku.  

 

 

 



Ad 4. 

Zastępca przewodniczącej Filip Grzelak przedstawił Plan Finansowy Rady Rodziców na rok 2023/2024. 
Po przedyskutowaniu wszystkich punktów Planu Finansowego oraz wniesieniu poprawek, Rada 
Rodziców przyjęła Plan Finansowy jednogłośnie.  

Ad 5.  

1.Eduelo – Rada Rodziców zwróciła się z prośbą o przypomnienie Rodzicom klas 1-8 o platformie 
EDUELO. Dostępy dla Uczniów należy pozyskać od Wychowawców klas. 

Dodatkowo została wystosowana prośba do przedstawicieli klas o przedstawienie tematu Eduelo w 
swoich klasach i zebranie opinii czy Nauczyciele i Uczniowie dalej wykazują chęć korzystania z 
platformy.  

Oferta dotycząca platformy Eduelo zostanie przedstawiona na listopadowej Radzie Rodziców.  

2. Pani Marta Paczkowska-Wróbel po spotkaniu z Panią Anną Kichler, która jest opiekunką Samorządu 
Uczniowskiego przedstawiła Projekty oraz Plany związane z działalnością Samorządu Uczniowskiego.  

Samorząd wraz z Panią Anną Kichler planują mocne zaangażowanie w edukację dotyczącą tolerancji 
oraz niepełnosprawności. Członkom Rady zostały przedstawione propozycje projektów i spotkań 
miedzy innymi: 

- „Kaleka czy COOL-awy”- projekt będzie realizowany w 2024 roku, 

- Spotkanie z Michałem Worochem – spotkanie będzie realizowane w 2024 roku,  

- CREO – „Wolontariat z klasą”- Szkoła Podstawowa nr 38 została zgłoszona do Projektu. 

- „Niewidzialna ulica” – prośba o zaangażowanie klas, aby wybrały się na wycieczkę we własnym 
zakresie.   

Wszelkie informacje związane z projektem zostaną wysłane do Członków Rady.  

Ad 6.   

Ponownie został poruszony temat E – legitymacji. Prezydium wraz z Dyrekcją planują omówić 
wdrożenie projektu na najbliższym spotkaniu w dniu 6 listopada 2023.  

 

 

Następne spotkanie Rady Rodziców zostało zaplanowane na  29 listopada 2023 o godzinie 17:30.  

 

 

 

 


